
Protokoll 

Dato og klokkeslett: 01.03.2018 kl 19:00 
Sted: Fellesrommet i blokka 

ble det avholdt ordinært årsmøte 2018 i Søndre Blåbærstien 

1. Konstituering

1.1. Valg av møteleder 

Som møteleder ble valgt: Ellen Larsen 

1.2. Valg av sekretær 

Som sekretær ble valgt: Lotte Jensen, Usbl 

1.3. Valg av 1 seksjonseier til å undertegne protokollen sammen med 
møtelederen 

Valgt ble: Heidi Olsen 

1.4  Opplysning om antall møtende med stemmerett og antall fullmakter 
Antall fremmøtte med stemmerett: 28 
Antall fremlagte fullmakter: 6 
Totalt: 34 

1.5  Godkjenning av innkalling 

Vedtak: Godkjent 

1.6  Godkjenning av saksliste 

Vedtak: Godkjent 

2. Godkjenning av årsoppgjør 2017



2.1. Godkjenning av årsmelding fra styret  
 Rapport fra styret for 2017 ble presentert og tatt til etterretning 

2.2. Godkjenning av årsregnskapet 2017 
 Årsregnskap for 2017 ble gjennomgått. 

  
Vedtak:   Godkjent 

3. Endring av vedtektene for Søndre Blåbærstien sameie 

 Vedtak:   Godkjent 

4. Parkeringsvedtekter 

 Vedtak:   Godkjent 
 

5. Andre saker 
5.1 Retningslinjer for støtte fra sameiet 
 
Forslag til vedtak: De foreslåtte retningslinjene vedtas 

 Vedtak:   1 avholden, 4 imot. Godkjent 

5.2 Ballplassen blir fellesplassen 
 
Forslag til vedtak: Ballplassen utvikles og utbedre til fysisk aktivitet for alle aldre. 
Innkomne forslag tas med i den grad det er relevant. Nye faste installasjoner som 
krever oppfølging og vedlikehold utover de faste dugnadene er ikke ønskelig.  

 Vedtak: Godkjent med tilføyelse; Vi etablerer en ballplassgruppe med 
engasjerte naboer og representant fra styret.  
 
5.3 Forslag til vedtak om fellesrommet 
 
Forslag 1: Ved arrangementer som er gratis og åpne for alle beboere i Blåbærstien 
kan fellesrommet bookes og brukes gratis.  

 Forslag til vedtak : Anses behandlet ved vedtak under pkt. 5.1    
 
Vedtak Godkjent med 26 stemmer med ekstra tekst; etter godkjenning   fra 
styret.  
 
Forslag 2: Fellesrom pusses opp inkl. nye lamper og en sofakrok. 

 Forslag til vedtak: Forslagene avvises 

Vedtak   Forslaget avvises 

5.4 Forslag til innkjøp av skilt  



 Forslag til vedtak fra styret: Styret foreslår at dette punktet slås sammen og 
behandles under punkt 5.6  
 
   Vedtak  Godtatt, ses i sammen med punkt 5.6 
 
Forslag nr. 2: Innkjøp av 5 trillebårer til transport av varer frem og tilbake fra 
parkeringsplassen.  

 Vedtak  Forslagsstiller trakk forslaget 

5.5 Innkjøp av fyrverkeri 
 
Forslag til innkjøp av fyrverkeri til nyttårsaften. Hvert hus betaler f.eks 400,- og   
overskuddet går til fellesaktiviteter senere på året.  

  
  Vedtak  Forslagsstiller trakk forslaget 

 
5.6  Forslag til vedtak om bilfri Blåbærstien 

Forslag til vedtak: Styret tar initiativ til en befaring av Blåbærstien sammen med 
kommunen og aktuelle kommunepolitikere, for å finne løsninger for reduksjon av 
fart og trafikk.  

Vedtak  Godkjent 
 

6. Godtgjørelse til styret for siste styreperiode  

 Vedtak:    250.000,- godkjent 

7. Budsjett 
Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar budsjettet som foreslått. Årsmøtet 2018 gir 
herved styret tillatelse til ta opp inntil 4.500.000,- i lån, derom 
reparasjonsarbeidene i sameiet skulle kreve det.  

 Vedtak:     Godkjent 

8. Valg  
Følgende styremedlemmer stod på valg: Alle styremedlemmene stod på valg.  

            
8.1. Valg av styreleder 

 Valgt ble: Ellen Larsen     for  2 år. 



8.2. Valg av styremedlemmer 

 Valgt ble: Knut Hjelleset    for 2 år. 
  
 Valgt ble: Osvar Rasmijn   for 2 år. 
  
 Valgt ble: Camilla Fosse    for 2 år. 

 Valgt ble: Ole Helliesen    for 2 år. 

8.3. Valg av varamedlemmer 

 Valgt ble: Helen Gow 

 Valgt ble: Pernille Anett Spange 

8.4. Valg av valgkomité 

 Navn: Trine Rogg Korsvik 

   Irene Arrestad Meier 

   Christina Sedler 

Etter årsmøtet fikk styret følgende sammensetning: 

 Navn:     

Leder: Ellen Larsen    

Medlem: Knut Hjelleset  

Medlem: Osvar Rasmijn  

Medlem: Camilla Fosse   

Medlem: Ole Helliesen  
   
Vara: Helen Gow  

Vara: Pernille Anett Spange  

Ellen Larsen (sign.)  Heidi Olsen (sign.)  
Møteleder   Valgt av årsmøtet


